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Питање постављено Савјету министара БиХ, Влади Федерације БиХ, Влади РС-а и 

владама кантона у Федерацији БиХ – “Више је него очигледно да у свим областима 

друштвеног живота биљежимо више него негативне трендове: 

- стране директне инвестиције и домаће инвестиције скоро су занемариве 

- покривеност извоза увозом је све мања 

- број запослених континуирано пада 

- унутрашња неликвидност енормно расте 

- многи битни фондови недовољно се пуне (нпр. здравствени) 

- порезна оптерећења по запосленом раднику постају неподношљива и за оних 

мало што раде 

- јавна предузећа не уплаћују доприносе 

- општа депресија и бесперспективност су свеприсутни. 

 

Зато постављам питање – Да ли иједна од ових влада предузима било шта како би се 

негативни трендови макар зауставили?” 
 


